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      Protokół Nr 222/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego  w dniu 25 października 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:30 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 8a) sprawy dotyczącej wniosku Dyrektora Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie 

indywidualne dla uczennicy klasy 2 Liceum Ogólnokształcącego w roku szkolnym 

2021/2022. 

 Rozpatrzenie w pkt. 13a) sprawy dotyczącej informacji o zamiarze zawarcia umowy 

najmu sali gimnastycznej w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 63 dla Stowarzyszenia Klub Sportowy Indywidualna 

Szkoła Futbolu Pogoń Barlinek, w celu prowadzenia zajęć piłkarskich dwa razy  

w tygodniu (wtorek i czwartek) w godz. od 17:00 do 18:00 w okresie od 01.11.2021r. 

do 31.03.2022r. 

 Rozpatrzenie w pkt. 13b) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Myśliborskiego 

z przeznaczeniem dla Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecni – Alicja Prill, Mariusz Kuziel 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty z dnia 22.10.2021r. znak SD.I./136/10/2021 w sprawie dofinansowania  

w kwocie 450 000,00 zł do inwestycji polegającej na remoncie pierwszego piętra budynku B 

z przeznaczeniem na rozbudowę Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. 

4. Rozpatrzenie pisma Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty z dnia11.10.2021 znak SD.I./130/10/2021 w sprawie dostosowania głównego 

budynku Szpitala do wymogów p-poż. 

5. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek z dnia 11.10.2021r.  

w sprawie dokapitalizowania spółki w wysokości 300 000,00 zł z przeznaczeniem na spłatę 

zobowiązań wymagalnych z tytułu dostaw towarów i usług. 

6. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 

rok.  

8. Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na przystąpienie przez 

Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Smolnicy do programu „Laboratorium Przyszłości”. 

8a) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2 Liceum 

Ogólnokształcącego w roku szkolnym 2021/2022. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie upoważnienia 

dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski, do realizacji 

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów  

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – 

„Aktywna tablica”. 

10. Informacja dotycząca postępowania pn. „Zabezpieczenie walącego się budynku 

położonego na działce nr 124/2 obręb Renice, Gmina Myślibórz zgodnie  

z dokumentacją zabezpieczenia budynku”. 

11. Zaopiniowanie projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dębno na lata 

2022-2025 z perspektywą do roku 2030”. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Wykonanie zabiegów 

pielęgnacyjnych w obrębie koron 27 szt. drzew przydrożnych w ciągu drogi powiatowej 

2155Z w miejscowości Żydowo”. 

13. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Pełnienie nadzoru 

inwestorskiego nad wykonaniem zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie koron 27 szt. drzew 

przydrożnych w ciągu drogi powiatowej 2155Z w miejscowości Żydowo zakwalifikowanych 

do przycinki po przeprowadzonej inwentaryzacji drzewostanu”. 

13a) Informacja o zamiarze zawarcia umowy najmu sali gimnastycznej w budynku Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 63 dla Stowarzyszenia Klub 

Sportowy Indywidualna Szkoła Futbolu Pogoń Barlinek, w celu prowadzenia zajęć 

piłkarskich dwa razy w tygodniu (wtorek i czwartek) w godz. od 17:00 do 18:00 w okresie od 

01.11.2021r. do 31.03.2022r. 

13b) Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem dla Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 
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14. Wyrażenie zgody na zawarcie i podpisanie umowy z Gminą Dębno na udzielenie 

pomocy finansowej w postaci dotacji celowej otrzymanej z Gminy z przeznaczeniem na 

realizację zadań inwestycyjnych przy drogach powiatowych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek z dnia 11.10.2021r.  

w sprawie dokapitalizowania spółki w wysokości 300 000,00 zł z przeznaczeniem na 

spłatę zobowiązań wymagalnych z tytułu dostaw towarów i usług. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Zwrócił uwagę, na kwestię braku współpracy dot. spółki. 

Zaproponował odłożenie rozpatrzenia przedmiotowego wniosku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty z dnia 22.10.2021r. znak SD.I./136/10/2021 w sprawie dofinansowania  

w kwocie 450 000,00 zł do inwestycji polegającej na remoncie pierwszego piętra 

budynku B z przeznaczeniem na rozbudowę Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wniosek Prezesa o dofinansowanie w kwocie 450 000,00 zł do inwestycji 

polegającej na remoncie pierwszego piętra budynku B z przeznaczeniem na rozbudowę 

Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że szpital otrzymał zgodę na zwiększenie ilości łóżek na ZOL z 38 łóżek do 

70 łóżek. Niestety, aby dokonać zwiększenia ilości łóżek potrzebne są odpowiednie warunki 

lokalowe. Niezbędne jest wykonanie remontu i dostosowania sal dotychczasowego oddziału 

dziecięcego. Odniosła się do  informacji dotyczących planów w zakresie restrukturyzacji 

szpitali i zmian jakie będą wprowadzane. Poruszyła temat funkcjonowania oddziałów 

internistycznych i Zakładów Opiekuńczo-Leczniczych. 

Przedstawiła informacje na temat celowości proponowanej inwestycji w zakresie remontu 

pomieszczeń na potrzeby zwiększenia łóżek ZOL. 

Przekazała, że obawia się, że jeżeli inwestycja nie zostanie wykonana łóżka dodatkowe mogą 

zostać odebrane i przekazane dla innego szpitala. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, z czego wynika kwota 450 000,00 zł? 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest to połowa planowanych kosztów inwestycji. Wstępne wyliczenia 

wskazują, że łączny koszt zadania to 900 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, kto dokonał tych wyliczeń? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że w roku 2016 został wykonany kosztorys. Wymaga on aktualizacji jednak  

z kierownikiem technicznym dokonano analizy i wyodrębnienia prac jakie można będzie 

wykonać. Przedstawiła informacje w tej kwestii. Przekazała, że o drugą część kwoty wystąpi  

z wnioskiem do Gminy Dębno. Zauważyła, że część prac mogłaby być wykonana przez 

pracowników gospodarczych zatrudnionych w spółce. 

 

Członek Zarządu  - Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na zasadność przeprowadzenia inwestycji, środki te byłyby przekazane 

bezpośrednio na pomoc dla pacjentów szpitala. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do realizacji inwestycji i planów NFZ dotyczących szpitali powiatowych. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na opublikowanie w systemach informacji na temat zwiększonej do 70 ilości 

lóżek w ZOL w Dębnie. Poruszył temat dotyczący prowadzonych rozmów w NFZ. Zwrócił 

uwagę na powołanie się we wniosku Pani Prezes Spółki na kosztorys opracowany w 2016 

roku i jego analizę wykonaną z kierownikiem technicznym. Zapytał, czy nie będzie 

konieczności zwiększenia dofinansowania, czy wskazana przez Prezes spółki kwota będzie 

wystarczająca? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że wykonanie na nowo kosztorysu to kwota ok. 27 000,00 zł. Podana kwota 

jest kwotą szacunkową i może okazać się niewystarczająca. Kosztorys może zostać na nowo 

wykonany, jednak będzie to wiązało się z dodatkowymi kosztami. Należy zatem podjąć 

decyzję, że inwestycja może zostać rozpoczęta, przy czym będzie możliwość złożenia 

ponownego wniosku o dalsze dofinansowanie.  

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy realizacja inwestycji będzie gwarancją utrzymania zwiększonej ilości łóżek  

w ZOL? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak. Planuje również, aby na połowie pomieszczeń oddziału ulokować już 

ok. 10 pacjentów, przy jednoczesnym rozpoczęciu remontu skrzydła. Dzięki temu będzie 

można pokazać, że inwestycja jest rozpoczęta. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat dotyczący rozmów w NFZ na temat realizacji zadania. 
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Członek Zarządu  - Mariusz  Kuziel 

Zauważył, że wykonanie na nowo kosztorysu jest nieopłacalne z uwagi na zmieniające się 

ceny usług i materiałów budowlanych. Po wykonaniu kosztorysu nie będzie on aktualny. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na uzgodnienia dotyczące działań w zakresie poprawy sytuacji szpitala  

i udzielenia wsparcia na realizacje zadań inwestycyjnych oraz działań restrukturyzacyjnych 

spółki. Zaproponowała, aby środki finansowe zostały dedykowane tylko i wyłącznie na 

realizację przedmiotowej inwestycji. Odniosła się do kwestii realizacji zadania i jego 

zasadności. Poprosiła, aby wysokość wsparcia został uzgodniona z radnymi. Odniosła się do 

tematu rozmów z Burmistrzem Dębna w kwestii wsparcia finansowego zadania we 

wnioskowanej wysokości. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła temat formy przekazania dofinansowania dla spółki i rozliczeń z tym związanych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że do wykonania inwestycji niezbędny jest kosztorys.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że sporządzenie nowego kosztorysu wiąże się z dodatkowymi kosztami. 

Środki powinny zostać przekazane na prace remontowe.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do kwestii wykonania zadania inwestycyjnego w ramach zasobów osobowych 

spółki. Poruszyła temat związany z wykonaniem rozliczeń zadania. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz  Kuziel 

Zwrócił uwagę, że środki finansowe w kwocie 450 000,00 zł mogą zostać przekazane na 

realizację inwestycji polegającej remoncie pierwszego piętra budynku B z przeznaczeniem na 

rozbudowę Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że może przedkładać informacje na temat faktur oraz poniesionych wydatków 

w ramach zadania.  Zapewniła, że środki finansowe nie zostaną wydatkowane na inny cel. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz  Kuziel 

Zgodził się, aby taka informacja powinna zostać przedstawiona dla Zarządu Powiatu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest wola przekazania dofinansowania, lecz należy określić w jakiej wysokości  

i  formie zostanie ono przekazane. Zwrócił uwagę, na konieczność określenia kosztów całości 

zadania. Zaproponował, aby przekazana została kwota 300 000,00 zł zgodnie  

z wcześniejszymi ustaleniami oraz, aby został wykonany nowy kosztorys dla zadania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że dotychczasowy kosztorys powinien zostać zaktualizowany, gdyż wykonanie 

nowego wiąże się z dodatkowymi kosztami. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do formy przekazania dofinansowania. Przekazała, że środki finansowe powinny 

być wyraźnie dedykowane na realizację przedmiotowej inwestycji. Na przykład poprzez 

utworzenie przez Spółkę kapitału rezerwowego – celowego, na którym powinny być 

przekazane środki powiatu. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz  Kuziel 

Poruszył temat wykonania prac remontowych i wzrostu kosztów zakupu materiałów 

budowlanych.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła Bilans sporządzony na dzień 30.09.2021r. oraz Rachunek zysków i strat za okres 

od. 01.01.2021r. do 30.09.2021r. 

(Informacje stanowią załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przedstawienie kosztorysu rzeczowego realizacji inwestycji. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Poruszył kwestię standardów remontowanych pomieszczeń, aby w ten sposób zwiększyć ilość 

przyjmowanych pacjentów na ZOL. Poparł inicjatywę wykonania inwestycji i podniesienia 

poziomu jakości usług świadczonych przez szpital. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zarekomendował udzielenie dofinansowania Spółce Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty w kwocie 450 000,00 zł w celu realizacji inwestycji polegającej 

na remoncie pierwszego piętra budynku B z przeznaczeniem na rozbudowę Zakładu 

Opiekuńczo-Leczniczego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie pisma Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty z dnia11.10.2021 znak SD.I./130/10/2021 w sprawie dostosowania głównego 

budynku Szpitala do wymogów p-poż. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał pismo.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące konieczności dostosowania budynku szpitala do 

wymogów p-poż. Zwróciła uwagę, że dopóki nie będą znane plany dotyczące funkcjonowania 

szpitali inwestycja ta nie może być rozpoczęta. Poinformował o wykonaniu ekspertyzy 

technicznej budynku. Kolejnym krokiem jest wykonanie kosztorysów i wykonania prac 

remontowych. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz  Kuziel 

Odniósł się do kwestii dostosowania budynku do wymogów p-poż. Zauważył, że zalecenia 

będą musiały być wykonane. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowego pisma. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Głównego Specjalisty w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego  

z dnia 20.10.2021r. znak ZKO.5570.33.2021.WC o zmianę w planie finansowym wydatków 

Starostwa Powiatowego na 2021 rok w rozdziale 75045 w kwocie 179,54 zł z przeznaczeniem 

na zapłatę za fakturę dotyczącą badań lekarskich. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy  z dnia 

19.10.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu 

środków finansowych w ramach posiadanego budżetu w rozdziale 80102  "Szkoły 

podstawowe specjalne" oraz w rozdziale 85421 "Młodzieżowe ośrodki socjoterapii" w łącznej 

kwocie 9950,00 zł. Zwiększenie w paragrafie 4120 "Składki na Fundusz Pracy oraz 

Solidarnościowy Fundusz Wsparcia Osób Niepełnosprawnych" o brakującą kwotę 4000,00 

zł., w paragrafie 424 "Zakup środków dydaktycznych i książek" zwiększenie o kwotę 5500,00 

zł w celu zapewnienia 20% wkładu własnego niezbędnego do realizacji programu rządowego 

"Aktywna tablica" oraz zwiększenie w paragrafie 471 „Składki na PPK finansowane przez 

podmiot zatrudniający" w kwocie 450,00 zł w celu zapewnienia brakujących środków. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu z dnia 

19.10.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok polegających na 

przesunięciu środków finansowych w ramach posiadanego budżetu w kwocie  7000,00 zł  

w rozdziale 80115  "Technika" i w rozdziale 80120 "Licea ogólnokształcące". Zwiększenie  

w paragrafie 4240 "Zakup środków dydaktycznych i książek" w celu zapewnienia środków  

w wysokości 20% wkładu własnego na realizację programu rządowego "Aktywna tablica". 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu z dnia 19.10.2021r.  

o zwiększenie planu finansowego na 2021 rok w dziale 85202, paragrafie 6060 "Wydatki na 

zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych" o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na 

zadanie inwestycyjne pod nazwą "Modernizacja instalacji solarnej w Domu Pomocy 

Społecznej w Myśliborzu". W celu zapewnienia środków na w/w zadanie, które zostało 

wycenione na kwotę 99 000,00 zł wnioskuję o przesunięcie brakujących środków w kwocie 

79.000,00 zł z zadania pod nazwą "Modernizacja wewnętrznej instalacji wodociągowej  

w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu".  Modernizacja instalacji solarnej spowoduje 

zmniejszenie kosztów związanych z ogrzewaniem wody w DPS.           

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

19.10.2021r. znak PF.0761.34.2021 o dokonanie zmian w planie dochodów i wydatków  

w KPPSP w Myśliborzu na 2021 rok w kwocie 9 580,70 zł w celu wypłaty nagród dla 

pracowników cywilnych Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że zmian dokonuje się na podstawie: 

1) wniosku Wicedyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o zmniejszenie planu dochodów i wydatków o kwotę 53.000 zł w rozdziale 92120 – Ochrona 

zabytków i opieka nad zabytkami stanowiących dotację z Województwa 

Zachodniopomorskiego przeznaczoną na realizację zadania pn. „Odtworzenie – wymiana 

stolarki okiennej w budynku MOW w Renicach – 11 okien” w związku  

z brakiem możliwości realizacji zadania w wyznaczonym terminie. 

2) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

o przeniesienie kwoty 1.718 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 80115 – Technika  

w celu zapewnienia środków finansowych na zapłatę podatku od nieruchomości za 2021 rok.  
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3) wniosku Naczelnika Wydziału Komunikacji o przeniesienie kwoty 2.000 zł pomiędzy 

paragrafami w rozdziale 75020 – Starostwa powiatowe z przeznaczeniem na zakup usług 

obejmujących tłumaczenie dokumentów.  

4) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 472/2021  

z dnia 15 października 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji (z rez. cel. b. p. poz. 26)  

w dziale 801 – Oświata i wychowanie, rozdziale: 

a) 80102 – Szkoły podstawowe specjalne, §2130 – 35.000 zł, 

b)  80115 – Technika, §2130 – 42.000 zł, 

c) 80117 – Branżowe szkoły I i II stopnia, §2130 – 42.000 zł, 

d) 80120 – Licea ogólnokształcące, §2130 – 42.000 zł, z przeznaczeniem na realizację 

zadań wynikających z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na 

lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”.  

5) wniosku Biura ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego o przeniesienie kwoty 

179,54 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 75045 – Kwalifikacja wojskowa  

z przeznaczeniem na zapłatę za badania lekarskie (dotacja na zadania realizowane na 

podstawie porozumień z organami administracji rządowej).  

6) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o przeniesienie 

kwoty 9 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 80195 – Oświata i wychowanie w ramach 

realizacji projektu Erasmus+ „Migracja Europejska okiem dziennikarskim” w celu 

zabezpieczenie środków na wpłaty na PPK . 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 222/725/2021 z dnia 25 października 2021 roku  

w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na przystąpienie przez 

Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Smolnicy do programu „Laboratorium 

Przyszłości”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła sprawę. Poinformowała, że program „Laboratoria Przyszłości” to inicjatywa 

skierowana do szkół podstawowych oraz ogólnokształcących szkół artystycznych. Jego 

głównym celem jest budowanie kreatywnych i technicznych kompetencji wśród uczniów  

w obszarze STEAM. W ramach Programu szkoły mogą uzyskać wsparcie finansowe na zakup 

wyposażenia technicznego niezbędnego do rozwoju umiejętności praktycznych wśród dzieci  

i młodzieży. Do 1 września 2022 każda szkoła musi być wyposażona w sprzęt opisany  

w katalogu podstawowym wydanym przez MEiN. 

W ramach Programu ”Laboratoria Przyszłości” organy prowadzące szkoły podstawowe  

mogą otrzymać do: 

 30 000 złotych – w przypadku szkół do 100 uczniów; 

 60 000 złotych – w przypadku szkół od 101 do 200 uczniów;  

 70 000 złotych – w przypadku szkół od 201 do 234 uczniów;  

 300 złotych na ucznia – w przypadku szkół od 235 uczniów. 

Oznacza to, że wszystkie szkoły podstawowe w Polsce otrzymają co najmniej 300 zł na 

ucznia.  
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Otrzymane środki będą przeznaczone na zakup wyposażenia służącego uczniom do 

rozwijania kompetencji, takich jak współpraca, kreatywność, umiejętność rozwiązywania 

problemów czy znajomość nowych technologii.  

 

Obecnie w skład wyposażenia podstawowego wchodzą: 

 Drukarki 3D z akcesoriami (w tym m.in. z aplikacjami, slicerami, ploterami); 

 Mikrokontrolery z sensorami, wzmacniaczami, płytkami prototypowymi i innymi 

akcesoriami; 

 Sprzęt do nagrań dla nauki prezentacji swoich osiągnięć (kamery, oświetlenie, 

mikrofony); 

 Stacje lutownicze (do mikrokontrolerów). 

Wyżej wymienione elementy od 1 września 2022 roku będą musiały znaleźć się w każdej 

szkole podstawowej w Polsce, nawet jeśli placówka nie zgłosiła się do Laboratoriów 

Przyszłości. Wsparcie jest udzielane w całości z góry, bez konieczności wniesienia wkładu 

własnego. Nabór trwa do 15 listopada br.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przystąpienie przez Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii  

w Smolnicy do programu „Laboratorium Przyszłości”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8a) 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2 Liceum 

Ogólnokształcącego w roku szkolnym 2021/2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Rekomenduje się organizację nauczania indywidualnego 

w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualne dla uczennicy 

klasy 2 Liceum Ogólnokształcącego Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

w roku szkolnym 2021/2022 w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie upoważnienia dyrektorów 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski, do realizacji 

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów  

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – 

„Aktywna tablica”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że dotyczy on upoważnienia 

dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski, do realizacji 

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów  
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i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – 

„Aktywna tablica”, tj.: 

1) zakupienia sprzętu, pomocy dydaktycznych lub narzędzi do terapii, o których mowa w § 2 

ust. 3-7 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 23 października 2020r. w sprawie 

szczegółowych warunków, form i trybu realizacji Rządowego programu rozwijania szkolnej 

infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”  

2) zapewnienia instalacji, uruchomienia oraz zintegrowania zakupionych urządzeń  

i oprogramowania wchodzących w skład sprzętu, pomocy dydaktycznych lub narzędzi do 

terapii  z infrastrukturą szkolną przez dostawców tych urządzeń i oprogramowania; 

3) zapewnienia technicznych szkoleń nauczycieli w zakresie funkcji i obsługi zakupionych 

urządzeń i oprogramowania wchodzących w skład sprzętu, pomocy dydaktycznych lub 

narzędzi do terapii, realizowanych przez dostawców tych urządzeń i oprogramowania. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące udzielenia upoważnienia dla dyrektorów jednostek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 222/726/2021 z dnia 25 października 2021 roku  

w sprawie upoważnienia dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Myśliborski, do realizacji Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych 

na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Informacja dotycząca postępowania pn. „Zabezpieczenie walącego się budynku 

położonego na działce nr 124/2 obręb Renice, Gmina Myślibórz zgodnie  

z dokumentacją zabezpieczenia budynku”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Wyjaśnił, że w wyniku wysłanego zapytania ofertowego 

w wyznaczonych terminach nie wpłynęła żadna oferta. W związku z tym ponownie 

przygotowano i rozesłano zapytanie ofertowe. Termin składania ofert wyznaczona na dzień 

26.10.2021r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 11 

Zaopiniowanie projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dębno na lata 

2022-2025 z perspektywą do roku 2030”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Wyjaśnił, że projekty programów ochrony środowiska, 

sporządzone w celu realizacji polityki ochrony środowiska, podlegają zaopiniowaniu przez 

organ wykonawczy powiatu (zarząd powiatu) – w przypadku projektów gminnych 

programów ochrony środowiska.  
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Działająca na podstawie upoważnienia Burmistrza Dębna reprezentująca firmę EKO-

EKSPERT z siedzibą w Koziegłowy, wnioskiem z dnia 11 października 2021 r. zwróciła się 

do Zarządu Powiatu w Myśliborzu o zaopiniowanie dokumentu pn. „Program Ochrony 

Środowiska dla Gminy Dębno na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2030”. 

Przedstawiony projekt został opracowany zgodnie z obowiązkiem ustawowym określonym  

w art. 17 Prawo ochrony środowiska. Dokument uwzględnia wytyczne Ministerstwa 

Środowiska do opracowania m.in. gminnych programów ochrony środowiska, również 

wymagania innych dokumentów strategicznych wyższego szczebla, w tym przypadku 

dokumentacji wojewódzkich i krajowych, także dokumentacji na szczeblu lokalnym.  

W projekcie dokonano analizy poszczególnych komponentów środowiska przyrodniczego na 

terenie gminy Dębno, określono rodzaj i harmonogram działań proekologicznych, których 

realizacja przyczyni się do ochrony środowiska gminy i utrzymania jego stanu na dobrym 

poziomie. Podano również środki niezbędne do osiągnięcia celów, w tym mechanizmy 

prawno-ekonomiczne i środki finansowe.  

Wobec powyższego, projekt „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dębno na lata 2022-

2025 z perspektywą do roku 2030” proponuje się zaopiniować pozytywnie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Dębno na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2030” podejmując uchwałę  

Nr 222/727/2021 z dnia 25 października 2021 roku w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dębno na lata 2022-2025 z perspektywą do 

roku 2030”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Wykonanie zabiegów 

pielęgnacyjnych w obrębie koron 27 szt. drzew przydrożnych w ciągu drogi powiatowej 

2155Z w miejscowości Żydowo”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Wyjaśnił, że w wyniku przeprowadzonego postępowania 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Zakład Usługowo-Handlowy Agnieszka Aniśkiewicz  

z Myśliborza na kwotę 20 120,40 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodna podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Pełnienie nadzoru 

inwestorskiego nad wykonaniem zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie koron 27 szt. 

drzew przydrożnych w ciągu drogi powiatowej 2155Z w miejscowości Żydowo 

zakwalifikowanych do przycinki po przeprowadzonej inwentaryzacji drzewostanu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Wyjaśnił, że w wyniku przeprowadzonego postępowania 

ofertę złożyła Pracownia Przyrodnicza SOSENKA ze Szczecina na kwotę 2656,80 zł brutto.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodna podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13a) 

Informacja o zamiarze zawarcia umowy najmu sali gimnastycznej w budynku Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 63 dla Stowarzyszenia 

Klub Sportowy Indywidualna Szkoła Futbolu Pogoń Barlinek, w celu prowadzenia zajęć 

piłkarskich dwa razy w tygodniu (wtorek i czwartek) w godz. od 17:00 do 18:00  

w okresie od 01.11.2021r. do 31.03.2022r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Poinformował, że z karty sprawy wynika, iż 

Stowarzyszenie Klub Sportowy Indywidualna Szkoła Futbolu Pogoń Barlinek zwróciło się  

z prośbą do Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku o wynajęcie sali gimnastycznej w budynku szkoły przy ul. 

Gorzowskiej 63, dwa razy w tygodniu od godz. 17:00 do 18:00 w celu prowadzenia zajęć 

piłkarskich. Wniosek został pozywanie zaopiniowany przez Dyrektora ZSiPO w Barlinku. 

Miesięczny dochód z tytułu najmu wynosi 51,70 zł netto za godzinę +23%podatku VAT = 

508,73 zł brutto miesięcznie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 13b) 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem dla Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że umowa dotyczy udzielenia dla Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie przez Województwo Zachodniopomorskie 

dotacji w wysokości 60 000,00 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Wyrażenie zgody na zawarcie i podpisanie umowy z Gminą Dębno na udzielenie pomocy 

finansowej w postaci dotacji celowej otrzymanej z Gminy z przeznaczeniem na 

realizację zadań inwestycyjnych przy drogach powiatowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 



14 
 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że Rada Miejska Dębna podjęła uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myśliborskiego z przeznaczeniem na 

realizację zadań inwestycyjnych przy drogach powiatowych w kwocie 300 000,00 zł. 

Wymienił zadania, których dotyczy dofinansowanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie i podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Sprawy różne: 

 

1. Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała, aby Zarząd Powiatu zajął stanowisko w kwestii związanej z brakiem 

przyznania dofinansowania dla Powiatu Myśliborskiego w ramach w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład. Zwróciła uwagę, że należy wystąpić o wyjaśnienia w zakresie 

pominięcia Powiatu Myśliborskiego przy podziale środków finansowych w ramach programu. 

Zwróciła uwagę, że żadna z inwestycji jaka została wskazana w złożonym wniosku nie 

uzyskała akceptacji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Również poprosiła o wystąpienie z wnioskiem o podanie przyczyn braku udzielenia 

dofinansowania w ramach przedmiotowego programu. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wystąpieniu z wnioskiem o podanie przyczyn nie 

przyznania dla Powiatu Myśliborskiego dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2.  Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na informacje w kwestii funkcjonowania jedynie do 31.10.2021 roku nocnej  

i świątecznej opieki medycznej w Myśliborzu z uwagi na zakończenie umowy  

z Przychodnią na ul. Ogrodowej w Myśliborzu a Szpitalem Barlinek. Zwrócił uwagę, że 

przedmiotowe usługi były świadczone przez Przychodnię w Myśliborzu przez cały czas  

i powinny być kontynuowane. Należy podjąć działania w tej sprawie, warunki umowy 

powinny zostać renegocjowane. 

Poprosił o zorganizowanie spotkania w sprawie dalszego funkcjonowania w Myśliborzu 

nocnej i świątecznej opieki medycznej. W spotkaniu powinni uczestniczyć również 

przedstawiciele Gminy Myślibórz.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do tematu związanego z funkcjonowaniem nocnej i świątecznej opieki 

medycznej w Myśliborzu. Zauważyła, że Prezes Przychodni na ul. Ogrodowej w Myśliborzu 

poinformowała o zakończeniu umowy z uwagi na kwestie finansowe.  

Należałoby rozważyć możliwość zwrócenia się z wnioskiem do samorządu Gminy Myślibórz 

o pomoc w finansowaniu funkcjonowania nocnej i świątecznej opieki medycznej na terenie 

Myśliborza.  

Zwróciła uwagę, że po zakończeniu współpracy z Przychodnią w Myśliborzu Gmina 

Myślibórz pozostanie bez wsparcia w zakresie nocnej i świątecznej opieki medycznej. 

Zaproponowała przeprowadzenie rozmów z Burmistrzem Myśliborza, Prezes Przychodni na 

ul. Ogrodowej w Myśliborzu oraz Prezesem Szpitala Barlinek Sp. z o.o. w tej sprawie. 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na potrzeby mieszkańców w zakresie funkcjonowania nocnej i świątecznej 

opieki medycznej w Myśliborzu. Ponownie poprosił o pilne zorganizowanie spotkania. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Zwrócił uwagę na problem w zakresie pełnienia 

dyżurów przez apteki na terenie Gminy Barlinek. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 16 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16:30 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


